



真道歸一，靈裏見證

土桑華人基督教會
Tucson Chinese Christian Church
www.tccc.org

307 E Helen St. Tucson, AZ 85705
(520) 792-1374

稿件邀約

弟兄姐妹,

教會建立了博客(blog)和微信公眾號，提供一個分享傳福音和造就信徒的平台，歡迎大家

- 1) 關注我們的微信公眾號（曠野沙漠之州）并向朋友推薦；
- 2) 分享您的生活點滴、讀經心得和信仰探索，幫助福音朋友，勉勵弟兄姐妹。稿件請投到media@tccc.org。

您的稿件若被接受，將在教會網站的博客 (tccc.org/category/blog/)，或教會的微信公眾號，或同時在博客和微信公眾號上發表。

我們不限行文的風格或見解的角度，只要是真情流露，有改變生命、與主連結的見證，就是觸動人心、榮耀主的好文章。人人都可以有宣教的機會，網路就是我們分享基督福音的管道。且讓我們將自己在耶穌基督救主裡面的經歷、體會化為文字，與主連結、省察自身，將福音廣傳，並與其他的弟兄姐妹在文章的時空裡、主耶穌基督的生命裡相逢、連結。總之，請拿起您的筆來！為主作見證！



真道歸一，靈裏見證

土桑華人基督教會
Tucson Chinese Christian Church
www.tcccaz.org

307 E Helen St. Tucson, AZ 85705
(520) 792-1374

Invitation of Manuscripts

Dear Brothers and sisters,

Our church has established a blog and a WeChat public account to provide a platform for sharing evangelism and achieving believers. Welcome everyone to:

- 1) Follow our WeChat public account (Wild Desert State) and recommend it to your friends;
- 2) Share your life experience, Bible-reading experience and faith exploration, help gospel friends, and encourage Brothers and Sisters. Please submit your manuscript to media@tcccaz.org

If your manuscript is accepted, it will be published on the church website's blog (tcccaz.org/category/blog/), our WeChat public account, or both on the blog and WeChat public account.

The manuscripts are not limited to the writing style or the point of view. It will be a good article that touches the heart and glorifies the Lord, as long as the Truth is revealed, and there is a testimony that changes life and connects with the Lord. While everyone has the opportunities to spread the Gospel of Christ, the Internet is the channel of sharing this gospel with the whole world. Let us turn our experience in the Savior of Jesus Christ into words, connect with the Lord, examine ourselves, spread the gospel, meet other brothers and sisters in the link of the articles, and live in the life of the Lord Jesus Christ. Please pick up your pen and write! Be a witness of the Lord!